
a MÁOK országos Küldöttközgyűlésének 

JEGYZŐKÖNYVE 

2012. december 12.  10 óra  

Helyszín: SZIE ÁOTK Könyvtára 

 

Jelen vannak a csatolt jelenléti ív szerinti küldöttek és meghívottak. 

Dr. Gönczi Gábor: köszönti a megjelenteket, és felkéri a főtitkárt a határozatképesség megállapítására. 

Dr. Horváth László: A küldettek száma összesen 68 fő.  A jelenléti ív szerint  10.00-kor jelen van   51  fő küldött, így az ülés 

határozatképes. 

Dr. Gönczi Gábor: Köszönti a megjelenteket. A jegyzőkönyv vezetésére felkéri Pallagi Évát, jegyzőkönyv hitelesítőnek 

javasolja dr. Kerekes Bálint és dr. Jancsik Máriát. Kérdezi, ki fogadja el a javasolt jegyzőkönyv vezetőt és  jegyzőkönyv 

hitelesítőket? 

szavazás: Mindkét személy esetében egyhangú  igen szavazat, a küldöttek jegyzőkönyv vezetőként elfogadták Pallagi Évát, 

a jegyzőkönyv hitelesítőként dr. Kerekes Bálint  és dr.  Jancsik Máriát.  

A küldöttközgyűlés a jegyzőkönyv hitelesítők személyét egyhangúan elfogadta. 

 

Dr. Gönczi Gábor: ismerteti az Elnökség által javasolt napirendi tervezetet, amit minden küldött előre megkapott 

elektronikus formában: 

1. A MÁOK Alapszabályának módosítása (dr. Gönczi G. javaslata) 
 

2. A MÁOK országos szervezet tisztségviselőinek és állandó bizottsági tagjainak megválasztása a 2012-2016 közötti 
ciklusra. 

 
3. Az Állatorvosok az Állatvédelemért Alapítvány új kuratóriumi elnökének, és új kuratóriumi tagjának megválasztása 
 
4. Döntés a területi szervezetek és az országos szervezet közötti  ún. „tagdíj megosztás”   

             mértékéről a 2013. évi tagdíjakkal kapcsolatosan 
 

5.   Döntés az „Év állatorvosa 2013” cím odaítéléséről 
 
6.   Egyebek, aktualitások 
 

Dr. Gönczi Gábor: kérdezi, ki fogadja el a javasolt napirendet? 

szavazás: egyhangú igen,  

A küldöttközgyűlés elfogadta a napirendet. 

Dr. Gönczi Gábor: Köszönti a megjelent küldötteket, különösképpen az új megyei küldötteket. 

1. A MÁOK Alapszabályának módosítása (dr. Gönczi G. javaslatai) 
 
Dr. Gönczi Gábor:  A korábbi Alapszabály néhány pontjában szigorúbb, mint az új kamarai  törvény, így módosítani kell a 
törvény szerint az Alapszabályt. Az első ilyen pont az elnökségi tagokra vonatkozó rész. A törvény szerint bármely kamarai 
tag megválasztható a MÁOK elnökség tagjává, tehát így kell módosítani az Alapszabály vonatkozó részét is. Kérdés, 
észrevétel van-e? 
Nincs 
Dr. Gönczi Gábor: Kérdezi, ki fogadja el a javasolt elsőmódosítást? Felhívja a figyelmet arra, hogy Alapszabály módosítás 
esetén a jelen lévők legalább két harmadának támogató szavazata szükséges az elfogadáshoz. 
 
szavazás:  egyhangú igen 



A küldöttek elfogadták az elnökségi tagok megválasztására vonatkozó Alapszabály módosító javaslatot. A MÁOK bármely 
tagja megválasztható a MÁOK elnökség tagjává. 
 
Dr. Gönczi Gábor: A másik szükséges módosítás a területi szervezetek önkéntes egyesülésének lehetővé tétele, ami 
megtörtént 4 megyét érintően, létrejött a MÁOK Pannon területi szervezete. A törvény szerint az Alapszabályban kell 
rögzíteni a területi szervezetek elnevezését és székhelyét. Ezért az előterjesztés. van-e kérdés, megjegyzés? 
 
nincs 
szavazás:  egyhangú igen  
A küldöttközgyűlés elfogadta a MÁOK Alapszabályának a területi szervezetek felsorolását és székhelyét illető változását. 
 
Dr. Zomborszky Zoltán:  Mint a MÁOK Pannon területi szervezet megválasztott elnöke, megköszöni az egyesülés 
előkészítését, a közreműködők munkáját, a küldöttek döntését. 
 
Dr. Gönczi Gábor:  Az elfogadott módosítások hatályba lépésére javasolja, hogy az elnökség tagjainak megválasztásával 
kapcsolatos módosítás azonnal lépjen hatályba. 
 
szavazás: egyhangú igen 
A MÁOK Alapszabályának az elnökség tagjainak megválasztását érintő része azonnal hatályba lép. 
 
Dr. Gönczi Gábor: A második Alapszabály módosításnál a hatályba lépésre a javaslat 2013. január 1.  
Az érintett négy megyei szervezetnek le kell  zárnia a 2012-es pénzügyi évet, ügyvédi javaslatra erre célszerűbb az 
évforduló. 
szavazás: egyhangú igen 
A MÁOK területi szervezetinek felsorolása változása 2013. január 1-én lép hatályba. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Szükséges még egy további határozati javaslat elfogadása is a jogutódlás kérdésében. A javaslatot 
mindenki megkapta. Kérdés van-e? 
nincs 
szavazás: egyhangú igen 
A küldöttek elfogadták a küldöttközgyűlés határozatát a MÁOK területi szervezeteinek egyesülés utáni jogutódlására 
vonatkozóan. 
 

2. A MÁOK országos szervezet tisztségviselőinek és állandó bizottsági tagjainak megválasztása a 2012-2016 közötti 
ciklusra. 

 
 
Dr. Gönczi Gábor: A következő napirendi pontunk a tisztújítás. Ehhez először jelölőbizottságot kell választanunk. Javasolja 

jelölő bizottsági tagoknak Dr. Horváth Lászlót (Bács-Kiskun), Dr. Kondé Gábort, és Dr. Mináry Pétert 

A küldöttközgyűlés határozatképességének megállapítása. 
Dr. Horváth László főtitkár: az ülés határozatképes 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felteszem szavazásra a kérdést: egyetért-e a küldöttközgyűlés a jelölőbizottság tagjaira tett javaslattal? 
Dr. Horváth László (Bács.Kiskun megye)?  Kérem szavazzanak: egyetért, nem ért egyet, tartózkodik A jelenlévők 50% + 1 fő 
nyílt szavazatával 
Megállapítom, hogy a küldöttközgyűlés határozatával Dr. Horváéth Lászlót (Bács-Kiskun megye) a jelölőbizottság tagjának 

megválasztották. 

 
Dr. Kondé Gábor ? Kérem szavazzanak: egyetért, nem ért egyet, tartózkodik A jelenlévők 50% + 1 fő nyílt szavazatával 
Megállapítom, hogy a küldöttközgyűlés határozatával Dr. Kondé Gábort a jelölőbizottság tagjának megválasztották. 

Dr. Mináry Péter? Kérem szavazzanak: egyetért, nem ért egyet, tartózkodik A jelenlévők 50% + 1 fő nyílt szavazatával 
Megállapítom, hogy a küldöttközgyűlés határozatával Dr. Mináry Pétert a jelölőbizottság tagjának megválasztották. 

A jelölőbizottság maga választja elnökét. Az elnök dr. Horváth László (Bács-Kiskun megye) 

Dr. Gönczi Gábor: A szavazatszámláló-bizottság megválasztásához javasolja Dr. Gaál Antal, Dr. Kertész Péter, Dr. Pintér Zsolt 

küldötteket. 

A küldöttközgyűlés határozatképességének megállapítása. 
Dr. Horváth László főtitkár: az ülés határozatképes 
 



Dr. Gönczi Gábor: Felteszem szavazásra a kérdést: egyetért-e a küldöttközgyűlés a szavazatszámláló-bizottság tagjaira tett 
javaslattal? 
Dr. Gaál Antal? Kérem szavazzanak: egyetért, nem ért egyet, tartózkodik A jelenlévők 50% + 1 fő nyílt szavazatával 
Megállapítom, hogy a küldöttközgyűlés határozatával Dr. Gaál Antalt a szavazatszámláló-bizottság tagjának 

megválasztották. 

Dr. Kertész Péter? Kérem szavazzanak: egyetért, nem ért egyet, tartózkodik A jelenlévők 50% + 1 fő nyílt szavazatával 
Megállapítom, hogy a küldöttközgyűlés határozatával Dr. Kertész Pétert a szavazatszámláló-bizottság tagjának 

megválasztották. 

Dr. Pintér Zsolt? Kérem szavazzanak: egyetért, nem ért egyet, tartózkodik A jelenlévők 50% + 1 fő nyílt szavazatával 
Megállapítom, hogy a küldöttközgyűlés határozatával Dr. Pintér Zsoltot a szavazatszámláló-bizottság tagjának 

megválasztották. 

A szavazatszámláló-bizottság maga választja elnökét. Az elnök dr. Pintér Zsolt. 

Dr. Gönczi Gábor: Következik a köztestületünk új országos elnökének ajánlása-jelölése-megválasztása 

A küldöttközgyűlés határozatképességének megállapítása  
Dr. Horváth László (főtitkár): az ülés határozatképes. Már 56 küldött  van jelen. 
 
Ajánlás 
 
Dr. Gönczi Gábor: Konkrét személyekre vonatkozó ajánlásokat kérek a MÁOK országos elnöki posztjára. 
Tájékoztatom a küldöttközgyűlés résztvevőit, hogy bármely országos küldött javaslatot tehet a köztestületünk bármely 
tagjára vonatkozóan. A tisztségviselés és az állandó bizottsági tagság a kamarai tagsághoz kötött. Felhívom azonban a 
jelenlévők figyelmét arra a tényre, hogy a jelölési folyamat során a jelölni kívánt személyeknek nyilatkozniuk kell arról, hogy 
elfogadják-e a jelölési felkérést, továbbá nyilatkozniuk kell arról is, hogy a személyük esetében összeférhetetlenség nem áll-
e fenn. Ezért csak olyan személyeket célszerű ajánlani, akik vagy jelen vannak, vagy a fenti nyilatkozatot korábban írásban 
már megtették és az írásbeli nyilatkozatuk a jelölőbizottság rendelkezésére bocsátható. Egy országos küldött az országos 
elnöki pozícióra csak egy személyt ajánlhat.  
 
Tájékoztatom a küldöttközgyűlés résztvevőit, hogy az elnöki poszt kamarai tisztségviselőnek minősül. 

A 2012. évi CXXVII. (kamarai) törvény 15.§ (2) bekezdése alapján összeférhetetlen a kamarai tisztség viselésével, ha a tag az 
élelmiszerlánc-felügyeleti szervnél vezetői munkakört betöltve közszolgálati tisztviselői jogviszonyban áll, vagy olyan 
államigazgatási szervnél folytat főállásban (legalább heti 36 órás) állatorvosi végzettséghez kötött közszolgálati tisztviselői 
tevékenységet, amely államigazgatási szerv illetékességi területe részben vagy egészben egybeesik az adott kamarai 
szervezet illetékességi területével, továbbá polgármester vagy alpolgármester. 
 
Kérem, szíveskedjenek ajánlásukat megtenni. 
 
Dr. Pintér Zsolt: ajánlja dr. Gönczi Gábort 
 
Dr. Gönczi Gábor: Köszönöm. 
Mivel a vonatkozó szabályok szerint az ajánlást írásban dokumentálni szükséges, felkérem a segítőket, hogy az ajánlási 
jegyzéket szíveskedjenek az ajánló országos küldöttnek odavinni. 
 
Dr. Gönczi Gábor:  nyilatkozik, hogy elfogadja-e a jelölési felkérést, továbbá nyilatkozik arról is, hogy a személye esetében 
összeférhetetlenség nem áll-e fenn.  
 
Dr. Gönczi Gábor: Kérem szíveskedjenek további ajánlásukat megtenni. 
 
Nincs további ajánlás. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék az ajánlott személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy a MÁOK országos elnöki posztjára a következő kamarai tagokat ajánlották a 
küldöttközgyűlés résztvevői: Dr. Gönczi Gábor 
 
Jelölés 
 



Dr. Gönczi Gábor: Tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy jelölt az lesz, akit a jelenlévő országos küldöttek legalább 10 

százaléka jelöltként elfogad. Kérem szavazzanak arról, hogy az ajánlott Dr. Gönczi Gábor esetében szavazatukkal 

támogatják-e azt, hogy jelöltként a jelölőlistára kerüljön. 

Szavazás: a támogató szavazatok száma bőven meghaladja a 10%-ot. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Köszönöm. Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék a jelölt személyek nevéről a 
küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy Dr. Dr. Gönczi Gábor neve látható többségű  egyetértő szavazattal a 
jelölőlistára kerülhet. 
 
Választás 
 
Dr. Gönczi Gábor:  kérem a szavazólapokat a küldöttközgyűlés tagjainak kiosztani. 
Felhívom a választásra jogosultak figyelmét, hogy a szavazólapon csak 1 jelöltre lehet érvényesen szavazni. 
 
Titkos szavazás 
 
A köztestületünk új országos elnöke megválasztásának eredménye 
 
Dr. Gönczi Gábor:  felkérem a szavazatszámláló-bizottság elnökét, hogy szíveskedjék a szavazás eredményéről a 
küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Szavazatszámláló-bizottság elnöke: Megállapítom, hogy Dr. Gönczi Gábor 55 egyetértő szavazattal a MÁOK országos 
elnöki posztjára megválasztásra került. 
 
Dr. Gönczi Gábor:  A következő napirendi pontunk a köztestületünk új országos alelnökének ajánlása-jelölése-
megválasztása 
 
A küldöttközgyűlés határozatképességének megállapítása  
Dr. Horváth László főtitkár: az ülés határozatképes 
 
Ajánlás 
 
Dr. Gönczi Gábor: Konkrét személyekre vonatkozó ajánlásokat kérek a MÁOK országos alelnöki posztjára. 
Tájékoztatom a küldöttközgyűlés résztvevőit, hogy bármely országos küldött javaslatot tehet a köztestületünk bármely 
tagjára vonatkozóan. A tisztségviselés és az állandó bizottsági tagság kamarai tagsághoz kötött. Felhívom azonban a 
jelenlévők figyelmét arra a tényre, hogy a jelölési folyamat során a jelölni kívánt személyeknek nyilatkozniuk kell arról, hogy 
elfogadják-e a jelölési felkérést, továbbá nyilatkozniuk kell arról is, hogy a személyük esetében összeférhetetlenség nem áll-
e fenn. Ezért csak olyan személyeket célszerű ajánlani, akik vagy jelen vannak, vagy a fenti nyilatkozatot korábban írásban 
már megtették és az írásbeli nyilatkozatuk a jelölőbizottság rendelkezésére bocsátható. Egy országos küldött az országos 
alelnöki pozícióra csak egy személyt ajánlhat. 
 
Tájékoztatom a küldöttközgyűlés résztvevőit, hogy az alelnöki poszt kamarai tisztségviselőnek minősül. 

A 2012. évi CXXVII. (kamarai) törvény 15.§ (2) bekezdése alapján összeférhetetlen a kamarai tisztség viselésével, ha a tag az 
élelmiszerlánc-felügyeleti szervnél vezetői munkakört betöltve közszolgálati tisztviselői jogviszonyban áll, vagy olyan 
államigazgatási szervnél folytat főállásban (legalább heti 36 órás) állatorvosi végzettséghez kötött közszolgálati tisztviselői 
tevékenységet, amely államigazgatási szerv illetékességi területe részben vagy egészben egybeesik az adott kamarai 
szervezet illetékességi területével, továbbá polgármester vagy alpolgármester. 
 
Kérem szíveskedjenek ajánlásukat megtenni. 
 
Dr. Kárpáti László: ajánlja dr. Kurucz Jánost 
 
Dr. Gönczi Gábor: Köszönöm. 
Mivel a vonatkozó szabályok szerint az ajánlást írásban dokumentálni szükséges, felkérem a segítőket, hogy az ajánlási 
jegyzéket szíveskedjenek az ajánló országos küldöttnek odavinni. 
 
Felkérem a javasolt személyt Dr. Kurucz Jánost, szíveskedjék arról nyilatkozni, hogy elfogadja-e a jelölési felkérést, továbbá 
nyilatkozzon arról is, hogy a személye esetében összeférhetetlenség nem áll-e fenn. 
Kérem a segítőket, hogy szíveskedjenek Dr. Kurucz Jánosnak az írásbeli nyilatkozatot odavinni. 
 



Dr. Kurucz János:  nyilatkozik, hogy az ajánlást elfogadja. Tájékoztatja a küldötteket, hogy személyét illetően jelenleg 
összeférhetetlenség áll fenn, mert alpolgármester, de ezt amennyiben megválasztásra kerül, 30 napon belül megszünteti a 
kamarai alelnöki tisztség javára.  
 
Dr. Gönczi Gábor: Kérem szíveskedjenek további ajánlásukat megtenni. 
Nincs további ajánlás. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék az ajánlott személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy a MÁOK országos alelnöki posztjára a következő kamarai tagokat ajánlották a 
küldöttközgyűlés résztvevői: Dr. Kurucz János 
 
Jelölés 
 
Dr. Gönczi Gábor: Tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy jelölt az lesz, akit a jelenlévő országos küldöttek legalább 10 

százaléka jelöltként elfogad. 

 
Kérem szavazzanak arról, hogy az ajánlott Dr. Kurucz János esetében szavazatukkal támogatják-e azt, hogy  
jelöltként a jelölőlistára kerüljön. 
 
Szavazás: láthatón több mint 10%-os támogató szavazat 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék a jelölt személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy Dr. Kurucz János neve többségi egyetértő szavazattal a jelölőlistára kerülhet. 
 
Választás 
 
Dr. Gönczi Gábor:  kérem a szavazólapokat a küldöttközgyűlés tagjainak kiosztani. 
Felhívom a választásra jogosultak figyelmét, hogy a szavazólapon csak 1 jelöltre lehet érvényesen szavazni. 
 
Titkos szavazás 
 
A köztestületünk új országos alelnöke megválasztásának eredménye 
 
Dr. Gönczi Gábor: felkérem a szavazatszámláló-bizottság elnökét, hogy szíveskedjék a szavazás eredményéről a 
küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Szavazatszámláló-bizottság elnöke: Megállapítom, hogy Dr. Kurucz János 55 egyetértő szavazattal a MÁOK országos 
alelnöki posztjára megválasztásra került. 
 

Dr. Gönczi Gáőbor: A köztestületünk új főtitkárának ajánlása-jelölése-megválasztása következik. 

A küldöttközgyűlés határozatképességének megállapítása  
Dr. Horváth László főtitkár: az ülés továbbra is határozatképes 
 
Ajánlás 
 
DR. Gönczi Gábor: Konkrét személyekre vonatkozó ajánlásokat kérek a MÁOK főtitkári posztjára. 
Tájékoztatom a küldöttközgyűlés résztvevőit, hogy bármely országos küldött javaslatot tehet a köztestületünk bármely 
tagjára vonatkozóan. A tisztségviselés és az állandó bizottsági tagság a kamarai tagsághoz kötött. Felhívom azonban a 
jelenlévők figyelmét arra a tényre, hogy a jelölési folyamat során a jelölni kívánt személyeknek nyilatkozniuk kell arról, hogy 
elfogadják-e a jelölési felkérést, továbbá nyilatkozniuk kell arról is, hogy a személyük esetében összeférhetetlenség nem áll-
e fenn. Ezért csak olyan személyeket célszerű ajánlani, akik vagy jelen vannak, vagy a fenti nyilatkozatot korábban írásban 
már megtették és az írásbeli nyilatkozatuk a jelölőbizottság rendelkezésére bocsátható. Egy tag a titkári pozícióra csak egy 
személyt ajánlhat. 
 
Tájékoztatom a küldöttközgyűlés résztvevőit, hogy a főtitkári poszt kamarai tisztségviselőnek minősül. 

A 2012. évi CXXVII. (kamarai) törvény 15.§ (2) bekezdése alapján összeférhetetlen a kamarai tisztség viselésével, ha a tag az 
élelmiszerlánc-felügyeleti szervnél vezetői munkakört betöltve közszolgálati tisztviselői jogviszonyban áll, vagy olyan 



államigazgatási szervnél folytat főállásban (legalább heti 36 órás) állatorvosi végzettséghez kötött közszolgálati tisztviselői 
tevékenységet, amely államigazgatási szerv illetékességi területe részben vagy egészben egybeesik az adott kamarai 
szervezet illetékességi területével, továbbá polgármester vagy alpolgármester. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Kérem szíveskedjenek ajánlásukat megtenni. 
 
Dr. Minár Gyula: ajánlja dr. Horváth László eddigi főtitkárt (Főváros, 0710 nytsz) 
 
Dr. Gönczi Gáőbor: Köszönöm. Mivel a vonatkozó szabályok szerint az ajánlást írásban dokumentálni szükséges, felkérem a 
segítőket, hogy az ajánlási jegyzéket szíveskedjenek az ajánló országos küldöttnek odavinni. 
 
Felkérem a javasolt személyt Dr. Horváth Lászlót, szíveskedjék arról nyilatkozni, hogy elfogadja-e a jelölési felkérést, 
továbbá nyilatkozzon arról is, hogy a személye esetében összeférhetetlenség nem áll-e fenn. 
Kérem a segítőket, hogy szíveskedjenek Dr. Horváth Lászlónak az írásbeli nyilatkozatot odavinni. 
 
Dr. Horváth László: nyilatkozik, hogy az ajánlást elfogadja, összeférhetetlenség személyét illetően nem áll fenn. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Kérem szíveskedjenek további ajánlásukat megtenni. 
Nincs további ajánlás. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék az ajánlott személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy a MÁOK főtitkári posztjára a következő kamarai tagokat ajánlották a 
küldöttközgyűlés résztvevői: Dr. Horváth László (Főváros, 0710 nytsz) 
 
Jelölés 
 
Dr. Gönczi Gábor:  Tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy jelölt az lesz, akit a jelenlévő országos küldöttek legalább 10 

százaléka jelöltként elfogad. 

Kérem szavazzanak arról, hogy az ajánlott Dr. Horváth László (Főváros 0710 nytsz) esetében szavazatukkal támogatják-e azt, 
hogy jelöltként a jelölőlistára kerüljön. 
 
szavazás: láthatóan több, mint 10% egyetértő szavazat 
 
Dr. Gönczi Gábor: Köszönöm. Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék a jelölt személyek nevéről a 
küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy Dr. Horváth László neve több, mint 10% egyetértő szavazattal a jelölőlistára 
kerülhet. 
 
Választás 
 
Dr. Gönczi Gáőbor: kérem a szavazólapokat a küldöttközgyűlés tagjainak kiosztani. 
Felhívom a választásra jogosultak figyelmét, hogy a szavazólapon csak 1 jelöltre lehet érvényesen szavazni. 
 
Titkos szavazás 
 
A köztestületünk új főtitkára megválasztásának eredménye 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a szavazatszámláló-bizottság elnökét, hogy szíveskedjék a szavazás eredményéről a 
küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Szavazatszámláló-bizottság elnöke: Megállapítom, hogy Dr. Horváth László (Főváros, 0710 nytsz) 51 egyetértő szavazattal 
a MÁOK főtitkári posztjára megválasztásra került. 
 

Dr. Gönczi Gábor: A választásban most az új országos elnökségi tagok ajánlása-jelölése-megválasztása következik. 

A küldöttközgyűlés határozatképességének megállapítása. 

Dr. Horváth László (megválasztott főtitkár): megállapítja, hogy az ülés továbbra is határozatképes. 



Dr. Gönczi Gábor: tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy a MÁOK Alapszabálya szerint az elnökség az elnökből, alelnökből, 
főtitkárból valamint a kamarai tagok közül megválasztott további hat tagból áll. 
Vagyis a küldöttközgyűlésnek most a kamarai tagok közül 6 fő elnökségi tagot választania. 
Felhívom azonban a jelenlévők figyelmét arra a tényre, hogy a jelölési folyamat során a jelölni kívánt személyeknek 
nyilatkozniuk kell arról, hogy elfogadják-e a jelölési felkérést, továbbá nyilatkozniuk kell arról is, hogy a személyük esetében 
összeférhetetlenség nem áll-e fenn. Ezért csak olyan személyeket célszerű ajánlani, akik vagy jelen vannak, vagy a fenti 
nyilatkozatot korábban írásban már megtették és az írásbeli nyilatkozatuk a jelölőbizottság rendelkezésére bocsátható. 
 
Ajánlás 
 
Dr. Gönczi Gábor: Konkrét személyekre vonatkozó ajánlásokat kérek a MÁOK országos elnökségi tag posztjaira. A 
megválasztott elnök, alelnök és főtitkár tagja az országos elnökségnek, rajtuk kívül kell 6 fő elnökségi tagot választani.  Egy 
országos küldött az országos elnökségi tag pozícióra csak összesen 6 főt ajánlhat. 
 
Tájékoztatom a küldöttközgyűlés résztvevőit, hogy az országos elnökségi tag poszt kamarai tisztségviselőnek minősül. 

A 2012. évi CXXVII. (kamarai) törvény 15.§ (2) bekezdése alapján összeférhetetlen a kamarai tisztség viselésével, ha a tag az 
élelmiszerlánc-felügyeleti szervnél vezetői munkakört betöltve közszolgálati tisztviselői jogviszonyban áll, vagy olyan 
államigazgatási szervnél folytat főállásban (legalább heti 36 órás) állatorvosi végzettséghez kötött közszolgálati tisztviselői 
tevékenységet, amely államigazgatási szerv illetékességi területe részben vagy egészben egybeesik az adott kamarai 
szervezet illetékességi területével, továbbá polgármester vagy alpolgármester. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Kérem szíveskedjenek ajánlásukat megtenni. 
 
Dr. Mináry Péter:  Azt javasolja, hogy kerüljenek ajánlásra nagyállatokkal foglalkozók is, valamint javasolja, hogy az 
ajánlottak mindegyike mondja el pár szóban, mivel foglalkozik. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Az elnökségi tagok választásánál a legfontosabb szempontok, hogy alkalmas legyen, vállalja is el, és szinte 
mindegy honnan érkezik, és mivel foglalkozik, a lényeg, hogy jól lássa el a feladatait. Ma már majdnem mindenki foglalkozik 
az országban kisállatokkal is, mert csak a nagyállatos tevékenységből nem lehet megélni. Megjegyzi, hogy a küldöttek közül 
12 küldött fővárosi, 8 Pest megyei, az összes többi az ország különböző pontjáról érkezett.  
 
Dr. Tóth László: Kérdezi, hogy a hatósági állatorvos is összeférhetetlen-e az elnökségi tagsággal? 
 
Dr. Gönczi Gábor: Igen, és idézi ismét a szabályt. 
 
Dr. Gaál Antal: Ő is javasolja azt, amit dr. Mináry Péter javasolt az imént. 
 
Dr. Gönczi Gábor:  Mint kamarai tag, és mint fővárosi küldött, ajánlja az elnökségi tagjának a következőket: dr. Bogár 
Istvánt, dr. Kárpáti Lászlót, dr. Minár Gyulát, dr. Pardavi Andort, dr. Zöldi Tamást, dr. Szalay Jánost. Minden felsorolt és 
ajánlott kollégától rendelkezésre áll a szükséges nyilatkozata. 
Mivel a vonatkozó szabályok szerint az ajánlást írásban dokumentálni szükséges, felkérem a segítőket, hogy az ajánlási 
jegyzéket szíveskedjenek az ajánló országos küldöttnek odavinni. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Kérem szíveskedjenek további ajánlásukat megtenni. 
 
Dr. Mináry Péter: ajánlja dr. Kocsis Lászlót 
 
Dr. Kocsis László: nyilatkozik, hogy elfogadja az ajánlást és nem áll fenn összeférhetetlenség. 
 
Dr. Csabay Tibor: ajánlja dr. Menyhárt Pétert 
 
Dr. Menyhárt Péter: nyilatkozik, hogy elfogadja az ajánlást és nem áll fenn összeférhetetlenség. 
 
Dr. Kocsis László: ajánlja dr. Szabó Tamást 
 
Dr. Szabó Tamás: nyilatkozik, hogy elfogadja az ajánlást és nem áll fenn összeférhetetlenség. 
 
Dr. Kerekes Bálint: Egy elvi észrevétele lenne csak. Ha már volt hatósági kollégát javasolunk, akkor akár Bálint Tibort is 
javasolhatnánk. 
Dr. Gönczi Gábor:  Felkéri a segítőket, hogy az ajánlásokat megtevő kollégának vigyék oda az ajánlási ívet aláírásra. Az 
ajánlottak nyilatkozata megtörtént. Amennyiben nincs további ajánlás, lezárja az ajánlási szakaszt. 
Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék az ajánlott személyek nevéről a küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 



Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy a MÁOK országos elnökségi tag posztjára a következő kamarai tagokat 
ajánlották a küldöttközgyűlés résztvevői:  dr. Bogár Istvánt, dr. Kárpáti Lászlót, dr. Minár Gyulát, dr. Pardavi Andort, dr. Zöldi 
Tamást, dr. Szalay Jánost, dr. Kocsis Lászlót, dr, Menyhárt Pétert és dr. Szabó Tamást. 
 
Dr. Gönczi Gábor: felkéri az ajánlottakat, hogy röviden mutatkozzanak be a küldötteknek.  
Minden ajánlott röviden ismerteti magát. 
 
Jelölés 
 
Dr. Gönczi Gábor:  Tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy jelölt az lesz, akit a jelenlévő országos küldöttek legalább 10 

százaléka jelöltként elfogad. 

Kérem szavazzanak arról, hogy az ajánlottak esetében szavazatukkal támogatják-e azt, hogy jelöltként a jelölőlistára 
kerüljenek. Nevenként kérem szavazni.  
 
Szavazás: minden név esetében láthatóan több, mint 10% támogató szavazat 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék a jelölt személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy a jelenlévők több, mint 10%-ának egyetértő szavazatával a jelölőlistára 
kerülhetnek a következők:  dr. Bogár István, dr. Kárpáti László, dr. Minár Gyula, dr. Pardavi Andor, dr. Zöldi Tamás, dr. Szalay 
János, dr. Kocsis László, dr, Menyhárt Péter és dr. Szabó Tamás. 
 
Választás 
 
Dr. Gönczi Gábor: kérem a szavazólapokat a küldöttközgyűlés tagjainak kiosztani. 
Felhívom a választásra jogosultak figyelmét, hogy a szavazólapon összesen csak 6 országos elnökségi tag jelöltre lehet 
érvényesen szavazni. 
 
Titkos szavazás 
 
A köztestületünk új országos elnökségi tagjai megválasztásának eredménye 
 
Dr. Gönczi Gábor: felkérem a szavazatszámláló-bizottság elnökét, hogy szíveskedjék a szavazás eredményéről a 
küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Szavazatszámláló-bizottság elnöke: 56 szavazólap érkezett, mind érvényes. Megállapítom, hogy  dr. Kárpáti László 53, dr. 
Bogár István 45, dr. Szalay János 43, dr. Pardavi Andor 42, dr. Minár Gyula 41 és dr. Menyhárt Péter 33 szavazattal a 
MÁOK Országos elnökségi tag posztjára megválasztásra került. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Az új országos felügyelő bizottsági elnök ajánlása-jelölése-megválasztása következik. 

A küldöttközgyűlés határozatképességének megállapítása (megválasztott főtitkár) 
Dr. Horváth László: az ülés továbbra is határozatképes 
 
Ajánlás 
 
Dr. Gönczi Gábor: Konkrét személyekre vonatkozó ajánlásokat kérek a MÁOK országos felügyelő bizottság elnöki posztjára. 
Felhívom a jelenlévők figyelmét arra a tényre, hogy a jelölési folyamat során a jelölni kívánt személyeknek nyilatkozniuk kell 
arról, hogy elfogadják-e a jelölési felkérést, továbbá nyilatkozniuk kell arról is, hogy a személyük esetében 
összeférhetetlenség nem áll-e fenn. Ezért csak olyan személyeket célszerű ajánlani, akik vagy jelen vannak, vagy a fenti 
nyilatkozatot korábban írásban már megtették és az írásbeli nyilatkozatuk a jelölőbizottság rendelkezésére bocsátható.  
Egy országos küldött az országos felügyelő bizottság elnöki pozícióra csak összesen 1 személyt ajánlhat. 
 
Tájékoztatom a küldöttközgyűlés résztvevőit, hogy a felügyelő bizottság elnöki poszt kamarai tisztségviselőnek minősül. 

A 2012. évi CXXVII. (kamarai) törvény 15.§ (2) bekezdése alapján összeférhetetlen a kamarai tisztség viselésével, ha a tag az 
élelmiszerlánc-felügyeleti szervnél vezetői munkakört betöltve közszolgálati tisztviselői jogviszonyban áll, vagy olyan 
államigazgatási szervnél folytat főállásban (legalább heti 36 órás) állatorvosi végzettséghez kötött közszolgálati tisztviselői 
tevékenységet, amely államigazgatási szerv illetékességi területe részben vagy egészben egybeesik az adott kamarai 
szervezet illetékességi területével, továbbá polgármester vagy alpolgármester. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Kérem szíveskedjenek ajánlásukat megtenni. 
 



Dr. Gönczi Gábor:  ajánlja dr. Ózsvári Lászlót. 
Mivel a vonatkozó szabályok szerint az ajánlást írásban dokumentálni szükséges, felkérem a segítőket, hogy az ajánlási 
jegyzéket szíveskedjenek az ajánló országos küldöttnek odavinni. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Ózsvári dr írásos nyilatkozata rendelkezésre áll, de felkérem a javasolt személyt Dr. Ózsvári Lászlót, 
szíveskedjék arról nyilatkozni, hogy elfogadja-e a jelölési felkérést, továbbá nyilatkozzon arról is, hogy a személye esetében 
összeférhetetlenség nem áll-e fenn.  
 
Dr. Ózsvári László:  röviden bemutatkozik, az ajánlást elfogadja és nyilatkozik arról, hogy nincs összeférhetetlenség. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Kérem szíveskedjenek további ajánlásukat megtenni. 
Nincs további ajánlás. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék az ajánlott személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy a MÁOK országos felügyelő bizottság elnöki posztjára a következő kamarai 
tagokat ajánlották a küldöttközgyűlés résztvevői: Dr. Ózsvári László 
 
Jelölés 
 
Dr. Gönczi Gábor: Tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy jelölt az lesz, akit a jelenlévő országos küldöttek legalább 10 

százaléka jelöltként elfogad. Kérem szavazzanak arról, hogy az ajánlott Dr. Ózsvári László esetében szavazatukkal 

támogatják-e azt, hogy a jelölőlistára kerüljön. 

szavazás: látható többség 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék a jelölt személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy Dr. Ózsvári László neve többségi egyetértő szavazattal a jelölőlistára kerülhet. 
 
Választás 
 
Dr. Gönczi Gábor:  kérem a szavazólapokat a küldöttközgyűlés tagjainak kiosztani. 
Felhívom a választásra jogosultak figyelmét, hogy a szavazólapon összesen csak 1 országos felügyelő bizottsági elnök jelöltre 
lehet érvényesen szavazni. 
 
 
A köztestületünk új országos felügyelő bizottsági elnöke megválasztásának eredménye 
 
 
Dr. Gönczi Gábor:  felkérem a szavazatszámláló-bizottság elnökét, hogy szíveskedjék a szavazás eredményéről a 
küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Szavazatszámláló-bizottság elnöke: Megállapítom, hogy Dr. Ózsvári László 55 egyetértő szavazattal a MÁOK országos 
felügyelő bizottság elnöki posztjára megválasztásra került. 
 

Dr. Gönczi Gábor: Az új országos felügyelő bizottsági tagok ajánlása-jelölése-megválasztása következik. 

A küldöttközgyűlés határozatképességének megállapítása  
Dr. Horváth László: megállapítja, hogy az ülés határozatképes 
 
Dr. Gönczi Gábor:  tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy a MÁOK Alapszabálya szerint négy évre 2 fő országos felügyelő 
bizottsági tagot kell megválasztani a kamara tagjai közül. Felhívom a jelenlévők figyelmét arra a tényre, hogy a jelölési 
folyamat során a jelölni kívánt személyeknek nyilatkozniuk kell arról, hogy elfogadják-e a jelölési felkérést, továbbá 
nyilatkozniuk kell arról is, hogy a személyük esetében összeférhetetlenség nem áll-e fenn. Ezért csak olyan személyeket 
célszerű ajánlani, akik vagy jelen vannak, vagy a fenti nyilatkozatot korábban írásban már megtették és az írásbeli 
nyilatkozatuk a jelölőbizottság rendelkezésére bocsátható. 
 
Ajánlás 
 
DR. Gönczi Gábor: Konkrét személyekre vonatkozó ajánlásokat kérek a MÁOK országos felügyelő bizottsági tag posztokra. 
Egy országos küldött az országos felügyelő bizottsági tag pozícióra csak összesen 2 személyt ajánlhat. 



Kérem szíveskedjenek ajánlásukat megtenni. 
 
Dr. Zomborszky Zoltán: ajánlja dr. Lipthay Tamást 
 
Dr. Lipthay Tamás: röviden bemutatkozik és elfogadja az ajánlást, valamint nyilatkozik arról, hogy nem áll fenn 
összeférhetetlenség. 
 
Dr. Horváth László (Bács-Kiskun): ajánlja dr. Kléh Zsoltot 
 
Dr. Kléh Zsolt: röviden bemutatkozik és elfogadja az ajánlást, valamint nyilatkozik arról, hogy nem áll fenn 
összeférhetetlenség. 
 
Dr. Lipthay Tamás: ajánlja dr. Monostori Attilát 
 
Dr. Monostori Attila: röviden bemutatkozik és elfogadja az ajánlást, valamint nyilatkozik arról, hogy nem áll fenn 
összeférhetetlenség. 
 
Dr. Gönczi Gábor: ajánlja dr. Keleti Zoltánt 
 
Dr. Keleti Zoltán: röviden bemutatkozik és elfogadja az ajánlást, valamint nyilatkozik arról, hogy nem áll fenn 
összeférhetetlenség. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Mivel a vonatkozó szabályok szerint az ajánlást írásban dokumentálni szükséges, felkérem a segítőket, 
hogy az ajánlási jegyzéket szíveskedjenek az ajánló országos küldötteknek odavinni. 
 
A javasolt személyek már nyilatkoztak, hogy elfogadják-e a jelölési felkérést, továbbá nyilatkoztak arról is, hogy a személye 
esetében összeférhetetlenség nem áll-e fenn. 
Kérem a segítőket, hogy szíveskedjenek az ajánlottaknak az írásbeli nyilatkozatot odavinni. 
 
További ajánlások nincsenek 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék az ajánlott személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy a MÁOK országos felügyelő bizottsági tag posztokra a következő kamarai 
tagokat ajánlották a küldöttközgyűlés résztvevői: Dr. Lipthay Tamás, dr. Kléh Zsolt, dr. Monostori Attila, dr. Keleti Zoltán. 
 
Jelölés 
 
Dr. Gönczi Gábor: Tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy jelölt az lesz, akit a jelenlévő országos küldöttek legalább 10 

százaléka jelöltként elfogad. 

Kérem szavazzanak arról, hogy az ajánlottakat szavazatukkal támogatják-e azt, hogy jelöltként a jelölőlistára kerüljenek. 
Nevek szerinti szavazás 
 
Szavazás:  Minden ajánlott esetében láthatóan több, mint 10% szavazat 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék a jelölt személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy Dr. Lipthay Tamás, dr. Kléh Zsolt, dr. Monostori Attila, dr. Keleti Zoltán látható 
többségű egyetértő szavazattal a jelölőlistára kerülhet. 
 
Választás 
 
Dr. Gönczi Gábor:  kérem a szavazólapokat a küldöttközgyűlés tagjainak kiosztani. 
Felhívom a választásra jogosultak figyelmét, hogy a szavazólapon összesen csak 2 felügyelő bizottsági tag jelöltre lehet 
érvényesen szavazni. 
 
Titkos szavazás 
 
A köztestületünk új országos felügyelő bizottsági tagjai megválasztásának eredménye 
 
Dr. Gönczi Gábor: felkérem a szavazatszámláló-bizottság elnökét, hogy szíveskedjék a szavazás eredményéről a 
küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 



Szavazatszámláló-bizottság elnöke: Megállapítom, hogy dr. Monostori Attila 33, és dr. Lipthay Tamás 32  egyetértő 
szavazattal a MÁOK országos felügyelő bizottsági tag posztjára megválasztásra került. 
 

Dr. Gönczi Gábor: Következik az új országos etikai bizottsági elnök ajánlása-jelölése-megválasztása 

A küldöttközgyűlés határozatképességének megállapítása  
Dr. Horváth László főtitkár: megállapítja, hogy az ülés továbbra is határozatképes. 
 
Ajánlás 
 
Dr. Gönczi Gábor: Konkrét személyekre vonatkozó ajánlásokat kérek a MÁOK országos etikai bizottság elnöki posztjára. 
Felhívom a jelenlévők figyelmét arra a tényre, hogy a jelölési folyamat során a jelölni kívánt személyeknek nyilatkozniuk kell 
arról, hogy elfogadják-e a jelölési felkérést, továbbá nyilatkozniuk kell arról is, hogy a személyük esetében 
összeférhetetlenség nem áll-e fenn. Ezért csak olyan személyeket célszerű ajánlani, akik vagy jelen vannak, vagy a fenti 
nyilatkozatot korábban írásban már megtették és az írásbeli nyilatkozatuk a jelölőbizottság rendelkezésére bocsátható. 
 
Egy országos küldött az országos etikai bizottság elnöki pozícióra csak összesen 1 személyt ajánlhat. 
 
Tájékoztatom a küldöttközgyűlés résztvevőit, hogy az etikai bizottság elnöki poszt kamarai tisztségviselőnek minősül. 

A 2012. évi CXXVII. (kamarai) törvény 15.§ (2) bekezdése alapján összeférhetetlen a kamarai tisztség viselésével, ha a tag az 
élelmiszerlánc-felügyeleti szervnél vezetői munkakört betöltve közszolgálati tisztviselői jogviszonyban áll, vagy olyan 
államigazgatási szervnél folytat főállásban (legalább heti 36 órás) állatorvosi végzettséghez kötött közszolgálati tisztviselői 
tevékenységet, amely államigazgatási szerv illetékességi területe részben vagy egészben egybeesik az adott kamarai 
szervezet illetékességi területével, továbbá polgármester vagy alpolgármester. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Kérem szíveskedjenek ajánlásukat megtenni. 
 
Dr. Csuta Lajos: ajánlja dr. Markus Gabriellát, akinek a nyilatkozata előzetesen leadásra került. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Köszönöm. Mivel a vonatkozó szabályok szerint az ajánlást írásban dokumentálni szükséges, felkérem a 
segítőket, hogy az ajánlási jegyzéket szíveskedjenek az ajánló országos küldöttnek odavinni. 
Kérem szíveskedjenek további ajánlásukat megtenni. 
 
További ajánlás nincs. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék az ajánlott személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy a MÁOK országos etikai bizottság elnöki posztjára a következő kamarai tagokat 
ajánlották a küldöttközgyűlés résztvevői: dr. Markus Gabriella 
 
Jelölés 
 
Dr. Gönczi Gábor:  Tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy jelölt az lesz, akit a jelenlévő országos küldöttek legalább 10 

százaléka jelöltként elfogad. Kérem szavazzanak arról, hogy az ajánlott Dr. Markus Gabriella esetében szavazatukkal 

támogatják-e azt, hogy jelöltként a jelölőlistára kerüljön. 

Szavazás: látható többség támogatja 
 
Dr. Gönczi Gábor: Köszönöm.  
Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék a jelölt személyek nevéről a küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy Dr. Markus Gabriella  neve többségi egyetértő szavazattal a jelölőlistára 
kerülhet. 
 
Választás 
 
Dr. Gönczi Gábor:  kérem a szavazólapokat a küldöttközgyűlés tagjainak kiosztani. 
Felhívom a választásra jogosultak figyelmét, hogy a szavazólapon összesen csak 1 országos etikai bizottsági elnök jelöltre 
lehet érvényesen szavazni. 
 
Titkos szavazás 
 



A köztestületünk új országos etikai bizottsági elnöke megválasztásának eredménye 
 
Dr. Gönczi Gábor:  felkérem a szavazatszámláló-bizottság elnökét, hogy szíveskedjék a szavazás eredményéről a 
küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Szavazatszámláló-bizottság elnöke: Megállapítom, hogy Dr. Markus Gabriella 53 egyetértő szavazattal a MÁOK országos 
etikai bizottság elnöki posztjára megválasztásra került. 
 

Dr. Gönczi Gábor: Az új országos etikai bizottsági tagok ajánlása-jelölése-megválasztása következtik. 

A küldöttközgyűlés határozatképességének megállapítása 
Dr. Horváth László főtitkár: az ülés továbbra is határozatképes. 
 
 
Dr. Gönczi Gábor:  tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy a MÁOK Alapszabálya szerint négy évre 6 fő országos etikai 
bizottsági tagot kell megválasztani a kamara tagjai közül. 
Felhívom a jelenlévők figyelmét arra a tényre, hogy a jelölési folyamat során a jelölni kívánt személyeknek nyilatkozniuk kell 
arról, hogy elfogadják-e a jelölési felkérést, továbbá nyilatkozniuk kell arról is, hogy a személyük esetében 
összeférhetetlenség nem áll-e fenn. Ezért csak olyan személyeket célszerű ajánlani, akik vagy jelen vannak, vagy a fenti 
nyilatkozatot korábban írásban már megtették és az írásbeli nyilatkozatuk a jelölőbizottság rendelkezésére bocsátható. 
 
Ajánlás 
 
Dr. Gönczi Gábor: Konkrét személyekre vonatkozó ajánlásokat kérek a MÁOK országos etikai bizottsági tag posztokra. Egy 
országos küldött az országos etikai bizottsági tag pozícióra csak összesen 6 személyt ajánlhat. 
Kérem szíveskedjenek ajánlásukat megtenni. 
 
Dr. Tóth László:  ajánlja dr. Oláh Miklóst. 
Dr. Oláh Miklós: nyilatkozik, hogy az ajánlást elfogadja és nem áll fenn összeférhetetlenség. 
 
Dr. Kárpáti László: ajánlja dr. Hirmetzl Gábort 
Dr. Hirmetzl Gábor: nyilatkozik, hogy az ajánlást elfogadja és nem áll fenn összeférhetetlenség. 
 
Dr. Zöldi Tamás: ajánlja dr. Nagy Endrét 
Dr. Nagy Endre: nyilatkozik, hogy az ajánlást elfogadja és nem áll fenn összeférhetetlenség. 
 
Dr. Túri Árpád: ajánlja dr. Csuta Lajost 
Dr. Csuta Lajos: nyilatkozik, hogy az ajánlást elfogadja és nem áll fenn összeférhetetlenség. 
 
Dr. Gönczi Gábor: ajánlja dr. Gerencsér Ferencet, dr. Szebeni Zsoltot, dr. Vajdovich Pétert és dr. Mészáros Patríciát. Dr. 
Gerencsér Ferenc, dr. Vajdovich Péter és dr. Mészáros Patrícia előzetesen aláírt nyilatkozata rendelkezésre áll. 
Dr. Szebeni Zsolt: nyilatkozik, hogy az ajánlást elfogadja és nem áll fenn összeférhetetlenség. 
 
További ajánlás nincs. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Köszönöm. 
Mivel a vonatkozó szabályok szerint az ajánlást írásban dokumentálni szükséges, felkérem a segítőket, hogy az ajánlási 
jegyzéket szíveskedjenek az ajánló országos küldötteknek odavinni. 
 
A nyilatkozatokat az ajánlottak megtették, de kérem a segítőket, hogy szíveskedjenek az írásbeli nyilatkozatokat odavinni. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék az ajánlott személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy a MÁOK országos etikai bizottsági tag posztokra a következő kamarai tagokat 
ajánlották a küldöttközgyűlés résztvevői: dr. Oláh Miklós, dr. Hirmetzl gÁbor, dr. Nagy Endre, dr. Csuta Lajos, dr. Gerencsér 
Ferenc, dr. Szebeni Zsolt, dr. Vajdovich Péter és dr. Mészáros Patrícia. 
 
Jelölés 
 
Dr. Gönczi Gábor:  Tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy jelölt az lesz, akit a jelenlévő országos küldöttek legalább 10 

százaléka jelöltként elfogad. Kérem szavazzanak arról, hogy az ajánlottak esetében szavazatukkal támogatják-e azt, hogy 

jelöltként a jelölőlistára kerüljön. Nevenként szavazunk. 



Szavazás: minden ajánlott esetében a 10%-ot láthatóan meghaladó támogató szavazat 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék a jelölt személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy dr. Oláh Miklós, dr. Hirmetzl gÁbor, dr. Nagy Endre, dr. Csuta Lajos, dr. 
Gerencsér Ferenc, dr. Szebeni Zsolt, dr. Vajdovich Péter és dr. Mészáros Patrícia  neve a 10%-ot láthatóan meghaladó 
egyetértő szavazattal a jelölőlistára kerülhet. 
 
Választás 
 
Dr. Gönczi Gábor:  kérem a szavazólapokat a küldöttközgyűlés tagjainak kiosztani. 
Felhívom a választásra jogosultak figyelmét, hogy a szavazólapon összesen csak 6 etikai bizottsági tag jelöltre lehet 
érvényesen szavazni. 
 
Titkos szavazás 
 
A köztestületünk új országos etikai bizottsági tagjai megválasztásának eredménye 
 
Dr. Gönczi Gábor: felkérem a szavazatszámláló-bizottság elnökét, hogy szíveskedjék a szavazás eredményéről a 
küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Szavazatszámláló-bizottság elnöke: Megállapítom, hogy Dr. Gerencsér Ferenc 50, dr. Szebeni Zsolt 51, dr. Vajdovich Péter 
44, dr. Hirmetzl Gábor 42, dr. Csuta Lajos 42, és dr. Nagy Endre 37 egyetértő szavazattal a MÁOK országos etikai 
bizottsági tag posztjára megválasztásra került. 
 
 

Dr. Gönczi Gábor: Az új országos SZATOK bizottsági elnök ajánlása-jelölése-megválasztása következik. A törvényünk ezt a 

bizottságot „Oktatási bizottságként” nevezi meg, de a kamarai szóhasználatban továbbra is SZATOK bizottságként beszélünk 

róla. 

A küldöttközgyűlés határozatképességének megállapítása  
Dr. Horváth László főtitkár: az ülés határozatképes 
 
Ajánlás 
 
Dr. Gönczi Gábor: Konkrét személyekre vonatkozó ajánlásokat kérek a MÁOK országos Szakmai, Oktatási, továbbképzési 
(röviden SZATOK) bizottság elnöki posztjára. 
Felhívom a jelenlévők figyelmét arra a tényre, hogy a jelölési folyamat során a jelölni kívánt személyeknek nyilatkozniuk kell 
arról, hogy elfogadják-e a jelölési felkérést, továbbá nyilatkozniuk kell arról is, hogy a személyük esetében 
összeférhetetlenség nem áll-e fenn. Ezért csak olyan személyeket célszerű ajánlani, akik vagy jelen vannak, vagy a fenti 
nyilatkozatot korábban írásban már megtették és az írásbeli nyilatkozatuk a jelölőbizottság rendelkezésére bocsátható. 
 
Egy országos küldött az országos SZATOK bizottság elnöki pozícióra csak összesen 1 személyt ajánlhat. 
 
Tájékoztatom a küldöttközgyűlés résztvevőit, hogy az országos SZATOK bizottság elnöki poszt kamarai tisztségviselőnek 

minősül. 

A 2012. évi CXXVII. (kamarai) törvény 15.§ (2) bekezdése alapján összeférhetetlen a kamarai tisztség viselésével, ha a tag az 
élelmiszerlánc-felügyeleti szervnél vezetői munkakört betöltve közszolgálati tisztviselői jogviszonyban áll, vagy olyan 
államigazgatási szervnél folytat főállásban (legalább heti 36 órás) állatorvosi végzettséghez kötött közszolgálati tisztviselői 
tevékenységet, amely államigazgatási szerv illetékességi területe részben vagy egészben egybeesik az adott kamarai 
szervezet illetékességi területével, továbbá polgármester vagy alpolgármester. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Kérem szíveskedjenek ajánlásukat megtenni. 
 
Dr. Pintér Zsolt : ajánlja dr. Albert Mihályt 
 
Dr. Albert Mihály: elfogadja az ajánlást és nyilatkozik arról, hogy összeférhetetlenség nem áll fenn. 
 
Dr. Lorászkó Gábor: ajánlja dr. Bíró Ferencet 
Dr. Bíró Ferenc: az ajánlást elfogadja és nyilatkozik arról, hogy összeférhetetlenség nem áll fenn. 
 



Dr. Gönczi Gábor: Köszönöm. Mivel a vonatkozó szabályok szerint az ajánlást írásban dokumentálni szükséges, felkérem a 
segítőket, hogy az ajánlási jegyzéket szíveskedjenek az ajánló országos küldöttnek odavinni. 
Az ajánlottak nyilatkozata megtörtént. Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék az ajánlott személyek nevéről a 
küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy a MÁOK országos SZATOK bizottság elnöki posztjára a következő kamarai 
tagokat ajánlották a küldöttközgyűlés résztvevői: dr. Albert Mihály és dr. Bíró Ferenc 
 
Jelölés 
 
Dr. Gönczi Gábor: Tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy jelölt az lesz, akit a jelenlévő országos küldöttek legalább 10 

százaléka jelöltként elfogad. 

Kérem szavazzanak arról, hogy az ajánlott Dr. Albert Mihály esetében szavazatukkal támogatják-e azt, hogy elöltként a 
jelölőlistára kerüljön. 
 
szavazás: láthatóan több mint 10% támogató szavazat 
 
Kérem szavazzanak arról, hogy az ajánlott Dr. Bíró Ferenc esetében szavazatukkal támogatják-e azt, hogy elöltként a 
jelölőlistára kerüljön. 
 
szavazás: láthatóan több mint 10% támogató szavazat 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék a jelölt személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy dr. Albert Mihály és dr. Bíró Ferenc  neve a 10%-ot láthatóan meghaladó számú 
egyetértő szavazattal a jelölőlistára kerülhet. 
 
Választás 
 
Dr. Gönczi Gábor: kérem a szavazólapokat a küldöttközgyűlés tagjainak kiosztani. 
Felhívom a választásra jogosultak figyelmét, hogy a szavazólapon összesen csak 1 SZATOK bizottsági elnök jelöltre lehet 
érvényesen szavazni. 
 
Titkos szavazás 
 
A köztestületünk új országos SZATOK bizottsági elnöke megválasztásának eredménye 
 
Dr. Gönczi Gábor:  felkérem a szavazatszámláló-bizottság elnökét, hogy szíveskedjék a szavazás eredményéről a 
küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Szavazatszámláló-bizottság elnöke: Megállapítom, hogy Dr. Bíró Ferenc 37 egyetértő szavazattal a MÁOK országos 
SZATOK bizottság elnöki posztjára megválasztásra került. 
 

Dr. Gönczi Gábor:  Az utolsó választási procedúrához érkeztünk, az új országos SZATOK bizottsági tagok ajánlása-jelölése-

megválasztása következik 

A küldöttközgyűlés határozatképességének megállapítása  
Dr. Horváth László főtitkár: az ülés még mindig határozatképes 
 
Dr. Gönczi Gábor: tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy a MÁOK Alapszabálya szerint négy évre 6 fő országos Szakmai, 
Oktatási, továbbképzési (röviden SZATOK) bizottsági tagot kell megválasztani a kamara tagjai közül. 
Felhívom a jelenlévők figyelmét arra a tényre, hogy a jelölési folyamat során a jelölni kívánt személyeknek nyilatkozniuk kell 
arról, hogy elfogadják-e a jelölési felkérést, továbbá nyilatkozniuk kell arról is, hogy a személyük esetében 
összeférhetetlenség nem áll-e fenn. 
Ezért csak olyan személyeket célszerű ajánlani, akik vagy jelen vannak, vagy a fenti nyilatkozatot korábban írásban már 
megtették és az írásbeli nyilatkozatuk a jelölőbizottság rendelkezésére bocsátható. 
 
Ajánlás 
 
Dr. Gönczi Gábor: Konkrét személyekre vonatkozó ajánlásokat kérek a MÁOK országos SZATOK bizottsági tag posztokra. Egy 
országos küldött a SZATOK bizottsági tag pozícióra csak összesen 6 személyt ajánlhat. 
 



Dr. Gönczi Gábor: Kérem szíveskedjenek ajánlásukat megtenni. 
 
Dr. Kárpáti László: ajánlja dr. Muka Péter Pált, akinek a nyilatkozata rendelkezésre áll. 
 
Dr. Csuta Lajos: ajánlja dr. Lajos Balázst, akinek a nyilatkozata rendelkezésre áll. 
 
Dr. Szalay János: ajánlja dr. Krajcsovics Lászlót és dr. ifj. Szász Ferencet, akiknek a nyilatkozata rendelkezésre áll. 
 
Dr. Szebeni Zsolt: ajánlja dr. Túri Árpádot, akinek a nyilatkozata rendelkezésre áll. 
 
Dr. Zomborszky Zoltán: ajánlja dr. Lipthay Ticz Gabriellát, akinek a nyilatkozata rendelkezésre áll. 
 
Dr. Albert Mihály: ajánlja dr. Reidling Tamást, dr. Sulyovszky Balázst és Dr. Dancsházi Tibor, akiknek a nyilatkozata 
rendelkezésre áll. 
 
Dr. Keleti Zoltán: ajánlja dr. Albert Mihályt 
 
Dr. Albert Mihály: nyilatkozik, hogy az ajánlást elfogadja és összeférhetetlenség nem áll fenn. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Mivel a vonatkozó szabályok szerint az ajánlást írásban dokumentálni szükséges, felkérem a segítőket, 
hogy az ajánlási jegyzéket szíveskedjenek az ajánló országos küldöttnek odavinni. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Kérem a segítőket, hogy szíveskedjenek Dr. Albert Mihálynak az írásbeli nyilatkozatot odavinni. A többi 
ajánlott személy írásos nyilatkozat rendelkezésre áll. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék az ajánlott személyek nevéről a küldöttközgyűlést 
tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy a MÁOK országos SZATOK bizottsági tag posztokra a következő kamarai tagokat 
ajánlották a küldöttközgyűlés résztvevői: dr. Muka Péter Pál, dr. Lajos Balázs, dr. Krajcsovics László, dr. ifj. Szász Ferenc, dr. 
Túri Árpád, dr. Lipthay Ticz Gabriella, dr. Reidling Tamás, dr. Sulyovszky Balázs, dr. Dancsházi Tibor és dr. Albert Mihály. 
 
Jelölés 
 
Dr. Gönczi Gábor: Tájékoztatom a küldöttközgyűlést, hogy jelölt az lesz, akit a jelenlévő országos küldöttek legalább 10 

százaléka jelöltként elfogad. 

Dr. Gönczi Gábor: Kérem szavazzanak arról, hogy az ajánlottak esteében szavazatukkal támogatják-e azt, hogy jelöltként a 
jelölőlistára kerüljön. Nevenként fogunk szavazni. 
 
dr. Muka Péter Pál  a 10%-ot láthatóan meghaladó támogató szavazat 
dr. Lajos Balázs a 10%-ot láthatóan meghaladó támogató szavazat 
dr. Krajcsovics László a 10%-ot láthatóan meghaladó támogató szavazat 
dr. ifj. Szász Ferenc a 10%-ot láthatóan meghaladó támogató szavazat 
dr. Túri Árpád a 10%-ot láthatóan meghaladó támogató szavazat 
dr. Lipthay Ticz Gabriella a 10%-ot láthatóan meghaladó támogató szavazat 
dr. Reidling Tamás a 10%-ot láthatóan meghaladó támogató szavazat 
dr. Sulyovszky Balázs a 10%-ot láthatóan meghaladó támogató szavazat 
dr. Dancsházi Tibor a 10%-ot láthatóan meghaladó támogató szavazat 
dr. Albert Mihály a 10%-ot láthatóan meghaladó támogató szavazat 
 
Dr. Gönczi Gábor: Köszönöm. 
Felkérem a jelölőbizottság elnökét, hogy szíveskedjék a jelölt személyek nevéről a küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Jelölőbizottság elnöke: Megállapítom, hogy dr. Muka Péter Pál, dr. Lajos Balázs, dr. Krajcsovics László, dr. ifj. Szász Ferenc, 
dr. Túri Árpád, dr. Lipthay Ticz Gabriella, dr. Reidling Tamás, dr. Sulyovszky Balázs, dr. Dancsházi Tibor és dr. Albert Mihály 
neve a 10%-ot meghaladó számú egyetértő szavazattal a jelölőlistára kerülhet. 
 
Választás 
 
Dr. Gönczi Gábor: kérem a szavazólapokat a küldöttközgyűlés tagjainak kiosztani. 
Felhívom a választásra jogosultak figyelmét, hogy a szavazólapon összesen csak 6 országos SZATOK bizottsági tag jelöltre 
lehet érvényesen szavazni. 
 
Titkos szavazás 
 



A köztestületünk új országos SZATOK bizottsági tagjai megválasztásának eredménye 
 
Dr. Gönczi Gábor: felkérem a szavazatszámláló-bizottság elnökét, hogy szíveskedjék a szavazás eredményéről a 
küldöttközgyűlést tájékoztatni. 
 
Szavazatszámláló-bizottság elnöke: Megállapítom, hogy dr. Krajcsovics László 51, dr. Túri Árpád 51, dr. ifj. Szász Ferenc 
35, dr. Albert Mihály 31, dr. Muka Péter Pál 30 és dr. Lajos Balázs 30 egyetértő szavazattal a MÁOK országos SZATOK 
bizottsági tag posztjára megválasztásra került. 
 

 
3. Állatorvosok az Állatvédelemért Alapítvány kuratóriumi új elnökének  és 1 fő új kuratóriumi tagjának választása 

 
Dr. Gönczi Gábor: Bejelenti a küldöttközgyűlésnek, hogy dr. Lorászkó Gábor, az Állatorvosok az Állatvédelemért Alapítvány 
kuratóriumának elnöke lemondott. Ugyancsak lemondott kuratóriumi tagságáról dr. Mekis Gábor is. A küldöttközgyűlés 
feladata most az, hogy új elnököt és 1 fő új kuratóriumi tagot válasszunk. Tájékoztatja a küldötteket, hogy történtek 
előzetes tájékozódó megbeszélések az új elnök, ill. kuratóriumi tagra történő javaslatok megtétele érdekében. Ezek alapján 
az Alapítvány kuratóriuma új elnökének javasolja dr. Markus Gabriellát, aki el is vállalja ezt a megbízatást. 
 
Dr. Koósz Attila: javasolja kuratóriumi elnöknek dr. Szinesi Andrást. 
 
Dr. Szinesi András: megköszöni a javaslattételt, de nem vállalja el az elnökséget. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Amennyiben nincs további javaslat, kérdezi a küldötteket, ki fogadja el, hogy az Állatorvosok az 
Állatvédelemért Alapítvány Kuratóriumának új elnöke dr. Markus Gabriella legyen? 
Szavazás: egyhangú igen 
 
Dr. Gönczi Gábor: megállapítja, hogy a küldöttközgyűlés dr. Markus Gabriellát megválasztotta az Állatorvosok az 
Állatvédelemért Alapítvány Kuratóriumának új elnökévé. 
 
Dr. Gönczi Gábor: A megüresedett kuratóriumi tagságra javasolja dr. Csutorás Istvánt. 
Kérdezi, kinek van még további javaslata? 
 
Dr. Koósz Attila: tagnak javasolja dr. Szinesi Andrást. 
 
Dr. Szinesi András: a kuratóriumi tagságra történő jelölését köszöni és elfogadja. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Van-e további javaslat?  
Nincs 
 
Dr. Gönczi Gábor: Szavazásra teszi fel a kérdést.  
Ki támogatja dr. Csutorás István kuratóriumi taggá történő megválasztását? 
16 igen szavazat dr. Csutorás Istvánra 
 
Dr. Gönczi Gábor: Szavazásra teszi fel a kérdést.  
Ki támogatja dr. Szinesi András kuratóriumi taggá történő megválasztását? 
21 igen szavazat dr. Szinesi Andrásra 
 
Dr. Gönczi Gábor: megállapítja, hogy a küldöttközgyűlés dr. Szinesi Andrást választotta meg a Állatorvosok az 
Állatvédelemért Alapítvány Kuratóriuma új tagjának. 
 
 

4. Döntés a területi szervezetek és az országos szervezet közötti  ún. „tagdíj megosztás”   
             mértékéről a 2013. évi tagdíjakkal kapcsolatosan 
 
Dr. Gönczi Gábor: Egyszeres tagdíj van október óta, emiatt sok területi szervezetnél jelentős tagdíj bevételi kiesés van. Az 
elnökség javasolta a 80-20% -ra változtatást a tagdíj megosztásnál 2013. január 1. –től. Ezzel nagyobb tagdíj hányad 
maradna a megyei szervezeteknél, ami ellensúlyozná a kieső tagdíjbevételeket. 
Van-e kérdés, észrevétel? 
Nincs. 
 
Dr. Gönczi Gábor: Kérdezi, ki ért egyet a javaslattal, hogy a tagdíjmegosztás 80%-20%-ra változzon 2013. január 1-től? 
szavazás: egyhangú igen 
 
Dr. Gönczi Gábor: Megállapítja, hogy 2013. január 1-től a tagdíjak 80%-a marad a megyei szervezeteknél, és 20%-át kell 
befizetniük az országos szervezet felé. 
 



5.   Döntés az „Év állatorvosa 2013” cím odaítéléséről 
 
Dr. Gönczi Gábor: Egy javaslat érkezett a szabályzat szerint. Ez a javaslat dr. Papp Ibolya Mohácsról. Ismerteti a javasolt 
pályafutását.  
Az „Év Állatorvosa 2013” cím odaítélésről a szabályzat szerint titkosan kell szavazni. 
 
Titkos szavazás 
 
Dr. Gönczi Gábor: felkéri dr. Pintér zsoltot, mint a korábbi szavazatszámláló-bizottság elnökét, ismertesse az eredeményt. 
Dr. Pintér Zsolt:   49 szavazat érkezett be,  ebből 1 érvénytelen 
Papp Ibolya  36 igen szavazatot kapott 
 
Dr. Gönczi Gábor: Megállapítja, hogy a Küldöttközgyűlés az „Év Állatorvosa 2013” címet dr. Papp Ibolyának ítélte oda. 
 

6.Egyebek: 
 
Dr. Gönczi Gábor: Tájékoztatást ad a küldötteknek a NÉBIH-MÁOK megállapodásról, ami az állami eb adatbázis 
kialakításával kapcsolatosan került megkötésre. 
Kérdezi a küldötteket, kinek lenne felvetése, kérdése? 
 
Dr. Pelle György: javasolja, hogy egy médiakampány kellene a szakmaiságról, a szakmai követelményekről, összegek nélkül 
 
Dr. Gönczi Gábor: az már benne van a fejekben hogy chipezni kell, erre nem kell költeni, a 3500 Ft-al viszont tele a 
bulvármédia és ezt is tudja már mindenki  
 
Dr. Pelle György: ha ez egy spot, akkor önmagában megy le, nem tud hozzáfűzni senkit semmi, nincs riporter, nincs 
visszakérdezés. kereskedelmi reklámok között 
 
Dr. Kertész Péter: miért kell megvárni azt, hogy nagyobb média vesse fel a kérdést? 
 
Dr. Gönczi Gábor: nem mindegy milyen műsorban lehet erről beszélni, kapcsolatrendszer kell. 
 
Dr. Szinesi András: volt szerencséje a TV2-n reggeli műsorban megjelenni a témában, reklám szintre kellene ledegradálni a 
chipezést, ez nem lenne jó, tehát nem spotban kell reklámozni, hanem beszélgetős műsorokban, ahol meg lehet hitelesen 
szólalni.  
 
Dr. Horváth László: Felhívja a figyelmet, hogy el nem végzett tevékenységért ne számlázzon senki semmit, mert ebben az 
esetben nem tudjuk megvédeni. 
 
Dr. Pelle György: vannak a médiában olyan rések a médiában, ami kihasználható lenne akár olcsóbban is, nem lenne szabad 
sajnálni erre a költséget. Az elnökség dolgozzon ki 5-6 olyan gondolatot, amit kiküld a megyéknek, az egyforma beszéd 
érdekében. szempontokat adni.  
 
Dr. Szalay János:  adminisztráció sok feladatot ad majd, a veszettség oltási díjajánlást kellene ehhez igazítani, a plusz 
adminisztráció költségeivel növelje meg a kamara a díjajánlást a veszettség oltásnál.  
 
Dr. Vada Edina: a kormány felé kommunikálni kellene, hogy ezt nem mi kértük, plusz munkát jelent, más elől veszi el az 
időt, nem nekünk kellene médiakampányt folytatni, hanem a kormánynak, a hivatalnak, aki ezt felügyeli. 
 

Dr. Gönczi Gábor: Igaza van a kolleginának, de a mai magyar valóság nem ez. Ha ezzel érvelnénk, azonnal kivennék a 

kamarai törvényből ezt a feladatot, vannak más jelentkezők is, akik ezt szívesen bevállalnák (lótenyésztő felügyelők, 

tenyésztő szervezetek) megszabadítanak bennünket ettől a plusz feladattól. 

Dr. Kárpáti László: a kolléganő azt akarta jelezni, hogy a kötelezőséget nem nekünk kell hangoztatni, hanem az államnak, a 

lényeg az lesz, lesz-e szankció, lesz-e büntetés az elmaradásért? 

Dr. Fejér Barna: a kamara nagy tételben szerezzen be mikrochipeket, hogy olcsóbban juthassanak chiphez a kollégák. 

Dr. Pelle György: ha a Kft felvállalja ezt a chipbeszerzést, akkor senki nem mossa le rólunk, hogy ez a kamara biznisze, és 

akkor végleg lehetetlen lesz bármit mondani. 

Dr. Túri Árpád: A 2500 Ft is megérheti a chipezés a kollégának, ha nem regisztrál, és nem adózik utána. Aki nem ad számlát 

és nem is regisztrál, soha nem derül ki. Magunk között kell rendet tenni először.  



Dr. Gönczi Gábor: Az elnökség megnézi ennek a javaslatnak a megvalósíthatóságát. 

Dr. Faragó Zsolt Károly:  költségek leszorításával kapcsolatban megjegyzi, hogy a leginkább időigényes munkafolyamat az 

adatbázis kezelése, kitöltése, az adatok bevitele. 

Dr. Punzmann Tamás: Mindenkinek gratulál akit megválasztottak. Javasolja, akik feljárnak Budapestre, akik leutaznak 

valahová, azoknak a költségtérítését a központi kamarai költségvetés állja.  

Dr. Gönczi Gábor: Nyitott kapukat dönget Punzmann doktor, ez eddig is így volt a Bizottsági tagok számára ez így volt, 

ezután is így lesz. Az ülésekre meghívottként érkezők számára azonban a központi kamara nem tud költségtérítést fizetni, 

mert nem vagyunk egymással jogviszonyban. Ebben az esetben ezeket a kifizetéseket a megyei szervezeteknek kell 

megtennie.  

Dr. Gönczi Gábor: Felteszi a kérdést, vajon mit lehet tenni az összevezetett chipezés helyett, amit egyébként a jogszabály 

tilt. Mit lehet tenni?  Felejtsük el az összevezetett fogalmat, abban az értelemben, ahogy a veszettség oltásnál értjük, ez egy 

összetettebb műveletsor. Ha nincs a településen rendelő, és az önkormányzat hajlandó egy megfelelő helyiséget 

rendelkezésre bocsájtani, ideiglenes jelleggel, ezt a hatóság véleményezi, és ha engedélyezi ideiglenes rendelőként, akkor 

ez megvalósítható. De csak ebben az esetben.  

Dr. Kurucz János: jó az ötlet, de találjunk ki erre valami más nevet, nem szerencsés. 

Dr. Gaál Antal: javasolja az oltási pont mintájára a chipezési pontot 

Dr. Kárpáti László: a hatóság csak arra adhat engedélyt, ami létező fogalom, kérhetünk, de nincs mire hivatkozni.  

Dr. Fejér Barna: tájékoztatja a jelenlévőket, hogy Heves megye ezen a problémán már túl van, összevezetéssel oldották 

meg, amiért hatósági figyelmezetésben részesültek, a polgármesterek közbenjártak a hatóságnál. Ő nem javasolja ezt a 

megoldás, háznál minden kutya bechipezhető.  

Dr. Szinesi András: Korábban az egyik küldöttközgyűlésen éppen Papp Ibolya vetette fel, hogy a veszettség elleni oltást a 

Petvetdata-n kellene beírni, bevinni. Nincs büntetés azoknál, akik nem teszik a dolgukat.  

Dr. Gönczi Gábor: a tervek szerint jogszabály fog rendelkezni arról, hogy a veszettség oltást kötelező lesz az adatbázisba 

bevezetni. 

Dr. Csuta Lajos:  a hatóság nem ellenőriz, nem szankcionál és ez a fő baj, itt kellene rendet tenni, amit a hatóság komolyan 

vesz, azt lehet megoldani.  

Dr. Gönczi Gábor: a ma érvényes jogszabályok szerint a chip regisztrációt legfeljebb felajánljuk a tulajdonosoknak, mert a 

kötelező adatbázis nem létezik még a mai napon sem. Amíg ez nem kel életre, addig a mai szabályok érvényesek. 

Dr. Bogár István: a jogszabály kötelezővé teszi a regisztrációt a tulajdonosnak 

Dr. Koósz Attila: vannak olyan hangok, hogy csak hatósági állatorvosok chipezhetnek. 

 

Dr. Gönczi Gábor:  Megköszöni a küldöttek kitartó és aktív munkáját! Mindenkinek kellemes Karácsonyi Ünnepeket kíván. 

Az ülést bezárja 


